
Geachte raad, 
 
Op verzoek van stichting Bewonersbelangen Oranjewijk hebben wij onderzoek gedaan naar 
gespreksverslagen tijdens de bouw van het gemeentehuis in de jaren ‘90. Aanleiding voor het 
verzoek is de bewering van de stichting dat de gemeente destijds heeft beloofd – na de bouw van het 
gemeentehuis – nooit (meer) iets te bouwen op het Marijkeveld. We hebben hiervan geen letterlijke 
toezegging kunnen vinden, ook de stichting heeft die niet kunnen aandragen. Bijgaande stukken zijn 
de enige documenten die voor zover wij kunnen zien raakvlak hebben met dit onderwerp. Er is 
tevens een verwijzing naar een dossier met gespreksverslagen, maar deze is tot op heden niet 
gevonden, ondanks diverse inspanningen. 
 
Met vriendelijke groet, 

Jelle Kaars 


